HIKARI®富山

HI-23-23/M

智能袋模贴袋机 INTELLIGENT POCKET SETTER WITH POCKET MOLD



首创智能袋模贴袋机

PIONEERING INTELLIGENT POCKET SETTER OF ADJUSTABLE POCKET MOLD

尚有价值魅力

MORE VALUES

- 1. 同样形状的贴袋仅须一副模具,即可应对从最小码至最大码口袋,针织、梭织、牛仔贴袋均适用
- 2. 彻底颠覆解决了贴袋制作不同规格的袋模的制作成本及保管、更换、测试的时间浪费
- 3. 效率显著提高,平均每12秒,完成一个贴袋
- 4. 成本显著降低,与传统贴袋机客户的投入产出比,以全使用生命周期减少 10 副模具计算,至少节省2000 USD
- 5. 应用便捷轻松,以更换模具调试时间30分钟计算,全生命周期更换30次计算,时间节约成本大于2000 USD
- 6. 与人工贴袋相比,一机一人可取代原三个人的产量且质量都美观;用户的投资回报,一年内收回投资,每年增加利润20000 USD
- The same shape of the patch pocket only needs a pair of molds, can deal with the smallest size to the largest size of the pocket, knitted, woven, denim patch pocket are applicable.
- Completely subvert and solve the production cost of bag molds of different specifications and the waste of time in storage, replacement and testing.
- · Efficiency is significantly improved, with an average of one bag completed every 12 seconds.
- The cost is significantly reduced, compared with the input-output ratio of traditional bag paste machine customers, and the full life cycle is reduced by 10 pairs of molds, saving at least 2000 USD.
- The application is convenient and easy, with the replacement mold debugging time 30 minutes, the whole life cycle replacement 30 times, the time saving cost is more than 2000 USD.
- Compared with manual pocket setting, one person can replace the original three people's output and the quality is beautiful; The return on the investment of the user, the investment is recovered within one year, and the profit is increased by 20,000 USD per year.







最大产能 Maximum capacity 额定功率 Rated power 工作气压 Working air pressure 净重 Net weight C



HI-23-23/M

Standard 标准 2.5mm Optional 可选 0-12.7mm DBx17

2.5MM.150针 300袋/1小时 0.7KW

5 bar

787KG

4000

665x260x570mm

Efficiency 效率: 缝制单线12s/件(速度3000r/min、针数150针)

Sewing single thread 12s/Pis(Speed 3000r/min, Needle number 150)

缝制双线16s/件(速度3000r/min、针数150针) Sewing double thread 16s/Pis(Speed 3000r/min、Needle number 150)

HIKARI® 富山

上海市金山区朱泾工业区中达路800号

SHANGHAL CHINA

NO.800.ZHONGDA ROAD, JINSHAN ZONE,

上海富山精密机械科技有限公司
HIKARI(SHANGHAI)PRECISE MACHINERY SCIENCE & TECHNOLOGY CO.,LTD.







邮箱/E-mail

facebook

